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خط پروازی تاکسی هوایی مازندران دیروز جمعه همزمان 
با یوم الله ۲۲ بهمن با حضور رئیس سازمان هواپیمایی کشوری 
و استاندار مازندران در فرودگاه بین المللی شهدای ساری آغاز 

به کار کرد.
به گزارش ایرنا ، راه اندازی تاکسی هوایی یکی از وعده های 
سیدمحمود حسینی پور استاندار دولت سیزدهم در مازندران 
بود که با پیگیری های فشرده در سطح ملی و استانی در طول 

یک ماه محقق شده است.
مدیرکل فرودگاه های مازندران در حاشیه مراسم راه اندازی 
تاکســی هوایی استان به خبرنگاران گفت که در گام نخست 
یک فروند هواپیمای سبک و یک فروند بالگرد برای فعالیت در 

خط تاکسی هوایی مازندران در نظر گرفته شده است.
سعدالله وطن خواه افزود : هواپیمای در نظر گرفته شده ۱۱ 
نفره است که بتازگی وارد کشور شده و به دلیل زمان  بر شدن 
انجام کارهای قانونی و اداری، این هواپیما به مراسم رونمایی 
امروز نرســیده است و به همین دلیل خط پروازی تا رسیدن 

این هواپیما با یک فروند هواپیمای ۶ نفره فعال خواهد بود.
وی گفــت : بالگردی هم که برای این منظور به اســتان 
تحویل داده شــده، جدا از ظرفیت پنج نفــره کادر پروازی، 
دارای ۱۵ صندلی وی آی پی ویژه مســافران اســت. مدیرکل 
فرودگاه های مازندران گفت: البته این بالگرد علاوه بر قابلیت 
عملکرد به عنوان تاکسی هوایی ، دارای قابلیت های چندگانه  
دیگر مانند به کارگیری برای رشــته های متنوع چتربازی به 
خاطر داشتن درب عقب ، استفاده در مهار آتش با توجه به دارا 
بودن سبد آب و همچنین به کارگیری در بخش امداد و نجات 
و اورژانس هوایی است. وی اضافه کرد: مسیر پروازی این خط 
هوایی در زمان حاضر برای حد فاصل فرودگاه ساری، فرودگاه 
نوشهر و فرودگاه رامسر است ولی برنامه این است که در آینده 
برای خط پروازی مازندران به گلستان و مازندران به گیلان نیز 

مورد استفاده قرار گیرد.
در ۲۰ دی ماه امسال ســیدمحمود حسینی پور، استاندار 

مازندران در گفت گو تلویزیونی با مردم، از راه اندازی نخستین 
تاکسی هوایی مازندران در ۲۲ بهمن امسال خبر داده بود.

در گام نخســت یک فروند هواپیمای سبک و یک فروند 
بالگرد برای فعالیت در خط تاکســی هوایی مازندران در نظر 
گرفته شده است. هواپیمای در نظر گرفته شده ۱۱ نفره است 
که بتازگی وارد کشــور شــده و به دلیل زمان  بر شدن انجام 
کارهای قانونی و اداری، این هواپیما به مراسم رونمایی امروز 
نرســیده اســت و به همین دلیل خط پروازی تا رسیدن این 

هواپیما با یک فروند هواپیمای ۶ نفره فعال خواهد بود.
بالگــردی هم که برای این منظور به اســتان تحویل داده 
شده، جدا از ظرفیت پنج نفره کادر پروازی، دارای ۱۵ صندلی 
وی آی پی ویژه مسافران است. البته این بالگرد علاوه بر قابلیت 

عملکرد به عنوان تاکسی هوایی، دارای قابلیت های چندگانه  
دیگر مانند به کارگیری برای رشــته های متنوع چتربازی به 
خاطر داشتن درب عقب، اســتفاده در مهار آتش با توجه به 
دارا بودن ســبد آب و همچنین به کارگیری در بخش امداد 
و نجات و اورژانس هوایی است. مسیر پروازی این خط هوایی 
در زمان حاضر برای حد فاصل فرودگاه ساری، فرودگاه نوشهر 
و فرودگاه رامسر است ولی برنامه این است که در آینده برای 
خط پروازی مازندران به گلستان و مازندران به گیلان نیز مورد 

استفاده قرار گیرد.
توسعه اقتصادی مازندران بدون رفع مشکلات 

زیرساختی امکان پذیر نیست
اســتاندار مازندران گفت: توســعه اقتصادی و گردشگری 

مازنــدران باهدف افزایش رفاه اجتماعی مردم این دیار، بدون 
رفع مشکلات زیرساختی و عمرانی امکان پذیر نیست.

به گزارش ایرنا، سید محمود حسینی پور عصر جمعه در 
آیین افتتاح خط پروازی تاکسی هوایی مازندران در فرودگاه 
شــهدای ســاری افزود: دیگر دوران عمل نکردن به وعده ها 
گذشته است و مسوول در نظام جمهوری اسلامی اگر برنامه ای 
را ارائه می دهد باید در کمترین زمان ممکن آن را اجرایی کند.
وی خاطر نشان کرد: مدیران دستگاه های اجرایی باید عمل 
گرا باشد و با تلاش جهادی برای گره گشایی از مشکلات مردم 
و توسعه استان گام بردارند و با کاغذبازی های اداری، مازندران 
در مسیر آبادانی قرار نمی گیرد. استاندار مازندران افتتاح خط 
پرواز تاکسی هوایی را گام اول برای توسعه مازندران توصیف و 
تاکید کرد : باید برای شکوفا سازی ظرفیت های گردشگری و 

اقتصادی استان، مشکلات زیرساختی را حل کنیم.  
وی اضافــه کــرد: بالگــردی که بــرای خط پــروازی 
تاکســی هوایی مازندران در نظر گرفته شــده باید در تمام 
شهرستان های استان فعال باشد و به این منظور پایگاه های 
نشســت و برخاست بالگرد در شهرستان های مازندران فعال 
خواهد شــد. وی تصریح کرد: به طور حتم تعداد هواپیما و 
بالگرد تاکســی هوایی در ماه های آینده در مازندران افزایش 
خواهد یافــت و مردم با کمترین هزینــه و زمان ممکن به 
شهرستان های مازندران به صورت برون شهری هوایی تردد 

خواهند کرد.
حسینی پور گفت: همچنین برنامه ای وجود دارد تا خط 
پروازی تاکســی هوایی برای تردد از مازندران به استان های 
همجوار گیلان و گلستان توسعه یابد و به طور حتم این رویه 
زمینه را برای توســعه اقتصادی استان های شمالی هموارتر 
خواهد کرد. اســتاندار مازندران افزود: مازندران ظرفیت های 
بکری دارد که باید با اجرای طرح های از این دست این منابع 
را شکوفا سازیم و ایجاد مازندران توسعه یافته و غنی با عزم 

جهادی شدنی است.

هفتاد و چهارمین جلســه شــورای گفت و 
گوی دولت و بخش خصوصی در حالی با حضور 
معاونــان وزیر امور اقتصــادی و دارایی و البته 
ارتباط آنلاین و مســتقیم با وزیر برگزار شد که 
هم دولتی ها و هم بخش خصوصی آمادگی خود 
را برای حرکت شتابان به سمت توسعه اقتصادی 

استان کرمانشاه اعلام کردند.
به گزارش خبرنگار ایرنــا، هفتادوچهارمین 
جلسه شورای گفت و گو میان دولتی ها و بخش 
خصوصی در سالن شــهدای دولت استانداری 
برگزار شــد که عمدتا نگرانی تولیدکنندگان و 
فعالان اقتصادی در خصوص افزایش مالیات ها 
بود و اینکه این افزایش، مشکلات عدیده ای را 

برای آن ها ایجاد می کند.
هرچند توضیحات رئیس امور مالیاتی کشور و 
معاون وزیر اقتصاد مبنی بر شناسایی سه میلیون 
مودی جدید و شناسایی دیگر مودیان در سال 
آینده خیال فعالان بخش خصوصی را نسبت به 
اینکه قرار نیست خیلی بر مالیات پرداختی فعلی 

اضافه شود را تا حدی راحت کرد.
حذف برخی قوانین دســت و پــا گیر برای 
افزایش فعالیت های اقتصادی و تجاری، تقویت 
مراکز سرمایه گذاری، تعیین تکلیف منطقه آزاد 
قصرشیرین، الحاق بخش هایی از منطقه جهانی 
اورامانات به مناطق آزاد و افزایش سهم کرمانشاه 
در تسهیلات اشتغالزا از دیگر مباحث مهم مطرح 

شده این جلسه بود.
برگزاری ۴۹ جلسه شورای گفت و گو 
دولت و بخش خصوصی در پنج سال اخیر

کیوان کاشفی رئیس اتاق بازرگانی کرمانشاه 
در ابتدای این جلســه توضیحاتی در خصوص 
جلسات برگزار شده شورای گفت و گو دولت و 
بخش خصوصی از سال ۱۳۹۶ به بعد  ارائه کرد 
و گفت: در این سال ها ۴۹ جلسه با ۳۰۸ مصوبه 
در کرمانشاه برگزار شده و در این خصوص رتبه 

هشتم کشور را دارا هستیم.
وی با بیان اینکه تنها ۳۰ درصد مصوبات در 
اســتان قابیلت اجرایی و رفع و رجوع مشکلات 
واحدهای صنعتی و تولیدی وجود دارد و مابقی 
باید در مرکز کشــور تصمیم گیری شود، ابراز 
امیدواری کرد تا اختیارات بیشتری به استان ها و 

خصوصا در حوزه بانکی داده شود.
کاشــفی همچنین از افزایــش مالیات ها در 
سال ۱۴۰۱ ابراز نگرانی کرد و با بیان اینکه این 
تصمیم باعث می شود بسیاری واحدهای تولیدی 
صدمات جبران ناپذیری متحمل شوند، خواستار 

حذف برخی قوانین دســت و پا گیر هم شد و 
گفت: ســرگردانی ســرمایه گذاران در کشور و 
استان کرمانشاه به اقتصاد ما آسیب های فراوانی 
وارد کرده و انتظار می رود راه چاره ای برای آن 

اندیشیده شود.
نیاز ۶۰ هزار میلیارد ریالی ایران خودرو 

صحنه
بهزاد باباخانی معاون امور هماهنگی اقتصادی 
استانداری کرمانشاه نیز در این نشست با اشاره 
به اینکه شرکت ایران خودرو جزو مصوبات سفر 
رهبر معظــم انقلاب بوده و ظرفیت تولید ۱۰۰ 
هزار دســتگاه خودرو در سال را دارد گفت: این 
کارخانه خودروسازی که هم اکنون تنها ۳۰ هزار 
دستگاه تولید می کند، برای رسیدن به ظرفیت 
نهایــی خود حداقل به ۶۰ هــزار میلیارد ریال 

اعتبار نیاز دارد.
وی همچنین با اشــاره به ظرفیت های زیاد 
بازارچــه پرویزخان و اینکه هــم اکنون روزانه 
حدود ۱۲۰۰ دســتگاه کامیــون از طریق این 
مرز که ۲۵ درصد صادرات های استان را شامل 
می شود تردد می کنند، خواستار اجرای سریعتر 

طرح جامع و راه اندازی فاز دوم بازارچه شد.
باباخانــی، تعییــن تکلیــف منطقــه آزاد 
قصرشــیرین، افزایــش ۵۰۰ میلیــارد تومانی 
ســهمیه استان در بخش تســهیلات اشتغالزا، 
امهال تسهیلات پرداختی به زلزله زدگان برای 
سال سوم، امهال تسهیلات مربوط به خشکسالی 
کشاورزی و همراهی بیشتر بانک ها با طرح های 
معرفی شده به آن ها برای پرداخت تسهیلات را 

نیز مورد تاکید قرار داد.
منطقه آزاد قصرشیرین باید تبدیل به 

قطب اقتصادی استان شود
شهریار حیدری نماینده مردم قصرشیرین، 
ســرپل ذهاب و گیلانغرب در مجلس شــورای 
اسلامی نیز خواستار حل مشکلات منطقه آزاد 
قصرشیرین شد و گفت: مردم انتظار دارند این 
منطقه تبدیل به قطب اقتصادی استان شود اما با 
گذشت بیش از ۶ ماه هنوز کاری در این منطقه 

انجام نگرفته است.
وی رفــع پیچیدگی های اداری در گمرکات، 
وضــع معافیت های گمرکی و امهــال وام های 
مناطق زلزله زده را هــم مورد تاکید قرار داد و 
تصیح کرد: کرمانشــاه امروز بیــش از هر زمان 

دیگری نیازمند حمایت دولتمردان قرار دارد.
حیدری همچنین خواستار مدیریت وزارت 
اقتصــاد و دارایی در خصوص افزایش مالیات ها 

برای سال آینده شــد و گفت: اگر این موضوع 
به خوبی مدیریت نشــود تولیدکنندگان دچار 
مشکلات عدیده ای خواهند شد و حتی ممکن 

است باعث کاهش تولیدات آن ها شود.
بخش هایی از منطقه جهانی اورامانات 

می تواند به مناطق آزاد الحاق شود
آرش لهونــی نماینده مردم پــاوه، جوانرود، 
روانسر و ثلاث باباجانی یکی دیگر از سخنرانان 
این مراسم بود و با تاکید بر ظرفیت های بزرگی 
کــه در منطقه اورامانــات وجــود دارد گفت: 
بخش هایی از این منطقه که به ثبت جهانی هم 
رسیده قابلیت این را دارد تا به مناطق آزاد الحاق 

و اضافه شود.
وی همچنین خواستار برچیده شدن قوانین 
دســت و پا گیر و صدور راحت تر مجوز کسب 
و کار شــد و افزود: اورامانات به واسطه طبیعت 
بسیار زیبایی که دارد امکان ایجاد صدها شغل 
را دارد اما افرادی که برای کســب مجوز اقدام 
می کننــد آنچنــان در پیچ و خم هــای اداری 

می مانند که دلسرد شده و انصراف می دهند.
لهونی همچنین با اشــاره به مشکلاتی که 
واحدهای تولیدی و بازاریان به واســطه زلزله و 
شیوع کرونا در چهار سال اخیر داشته اند، گفت: 
در چنین شرایطی افزایش نرخ مالیات فشارهای 
مضاعفی به ان هــا وارد می کند که امید می رود 
وزارت اقتصاد طرح های حمایتی خود را شامل 

این افراد کند تا ضرری به آن ها نرسد.
واحدهای تولیدی کرمانشاه نیازمند 
مشوق ها و معافیت های مالیاتی هستند

استاندار کرمانشاه نیز در این نشست گفت: 
یکــی از نیازهای جــدی واحدهــای صنعتی 
و تولیــدی اســتان برخورداری از مشــوق ها و 
معافیت های مالیاتی اســت که امیدوارم وزارت 
امور اقتصادی و دارایی تمهیدات لازم را در این 

خصوص بیندیشد.
»بهمن امیری مقدم« اظهار داشت: مشوق ها 
و معافیت های مالیاتی هــم می تواند واحدهای 
تولیدی فعلی اســتان را برای افزایش تولیدات 
تشویق کند و هم اینکه سرمایه گذاران را برای 

حضور در کرمانشاه ترغیب خواهد کرد.
وی بیکاری را مشکلی با سابقه ۵۰ ساله در 
کرمانشــاه دانست و گفت: امروز استان ما بیش 
از هر زمان دیگری نیازمند حمایت همه جانبه 
مسئولان برای جبران عقب افتادگی هایش است.

امیری مقدم با بیان اینکه کرمانشاه رتبه اول 
معرفی طرح های اشــتغالزا بــه بانک ها را دارد، 

گفــت: تقریبا ۲ برابر ظرفیــت مصوب طرح به 
بانک ها ارجاع شده و توقع می رود آن ها نیز زودتر 

برای پرداخت تسهیلات اشتغالزا اقدام کنند.
امسال سه میلیون مودی جدید در 

کشور شناسایی شده است
رئیس سازمان امور مالیاتی کشور هم در این 
شورا با اشاره به عزم این سازمان برای شناسایی 
مودیانی که ملزم به پرداخت مالیات هســتند، 
گفت: از ابتدای سال تاکنون سه میلیون مودی 
جدید شناسایی و برای آنها پرونده تشکیل شده 
است که شناسایی این تعداد مودی در حالی که 
هنوز ۱۱ ماه نیز از سال سپری نشده است تحول 
بزرگی برای جلوگیری از فرارهای مالیاتی است.

داوود منظور اظهار داشــت: در حالی امسال 
ســه میلیون مودی جدید شناســایی شده که 
کل مودیان شناسایی شده کشور تا پایان سال 
گذشته ۶ میلیون نفر بودند و قطعا در سال آینده 
نیز مودیان جدید شناسایی خواهند شد بنابراین 
مودیان فعلی نگران اینکه مالیات آن ها افزایش 
پیدا می کند، نباشــند چون قرار نیســت آن ها 
سال آینده مالیاتی اضافه پرداخت کنند. وی با 
تاکید بر اینکه وصول مالیات تنها بر مبنای قانون 
صورت گرفتــه و هیچ کس نمی تواند یک ریال 
مالیات خارج از چارچوب تعیین شده اخذ کند، 
گفت: افزایش مالیاتی که قرار است سال آینده 
اتفاق بیفتد بین همه مودیان شناســایی شده 
تقسیم می شود که شامل ســه میلیون مودی 
شناسایی شده سال جاری و مودیان شناسایی 

شده سال آینده هم خواهد شد.
رئیس ســازمان امور مالیاتی کشور با بیان 
اینکه برنامه ریزی امســال برای وصول مالیات 
۲۷۰ هزار میلیارد تومان بوده که بخش اعظمی از 
آن محقق شده است، گفت: این رقم برای سال 

آینده به ۴۵۰ هزار میلیارد تومان خواهد رسید.
مشکلات منطقه آزاد قصرشیرین با قید 

فوریت رسیدگی می شود
وزیر امور اقتصــادی و دارایی نیز که مهمان 
آنلاین شــورای گفت و گــوی دولت و بخش 
خصوصی کرمانشاه بود، گفت: مشکلات منطقه 
آزاد قصرشیرین که پس از گذشت حدود هفت 
ماه همچنان بلاتکلیف برخی کارهاست با قید 
فوریت رســیدگی خواهد شــد. سید »احسان 
خانــدوزی« افــزود: اینکه هنوز پــس از چند 
مــاه ســاز و کارهای منطقه آزاد قصرشــیرین 
و مدیریت اجرایی آن مشــخص نشــده باشد 
مساله قابل توجیهی نیســت و حتما مساله از 
طریق دبیر شــورای عالی مناطق آزاد تجاری و 
ویژه اقتصادی پیگیری می شــود. وی همچنین 
با اشــاره به اختصاص بودجه ۷۰ میلیارد ریالی 
برای هر کدام از هفت منطقه آزاد جدید کشور 
که قصرشیرین هم شامل آن ها می شود، افزود: 
تلاش می کنیم این رقم تا پایان سال جاری به 
این مناطق پرداخت شود. خاندوزی همچنین از 
افزایش اختیارات بانک ها در استان ها خبر داد و 
گفت: این مساله در جلسه اخیر ستاد اقتصادی 

دولت مطرح و در نهایت به تصویب نیز رسید.
وزیر امور اقتصادی و دارایی با اشاره به ارسال 
پرونده های فراوان بانکی به تهران برای تصمیم 
گیری، گفت: با افزایش اختیارات بانک ها که از 
ســال آینده عملیاتی می شــود از این کار و در 

نتیجه اتلاف زمان جلوگیری خواهد شد.
معاونان وزارت امور اقتصــاد و دارایی امروز 
پنجشــنبه برای افتتاح کارخانه فروآلیاژ اسلام 
آبادغرب به عنوان اولین سرمایه گذاری خارجی 
بخش صنعت استان کرمانشاه به این استان سفر 

کردند.

۱۱ پروژه برق رســانی با حضور نماینده بویراحمد، دنا و 
مارگون در مجلس شورای اسلامی، معاون اقتصادی استاندار 
کهگیلویه و بویراحمد، فرماندار شهرســتان دنا و جمعی از 
مسوولان استانی و شهرستانی، بمناسبت دهه فجر در دنا با 

اعتباری بیش از ۲۳ میلیارد تومان افتتاح و کلنگ زنی شد.
به گزارش ایرنا، نماینده مــردم بویراحمد، دنا و مارگون 
در مجلس شورای اسلامی  روز جمعه در حاشیه این آئین با 
تقدیر از عملکرد شرکت توزیع نیروی برق استان کهگیلویه 
و بویراحمد در توسعه زیرساخت های صنعت برق این استان، 
اظهار داشــت: وقتی می بینیم در روستای دارشاهی در یک 
روز بیش از ۲۱ میلیارد تومان اعتبار هزینه پروژه های عمرانی 

می شود باید شکرگذار این همه برکات انقلاب باشیم.
مهدی روشــنفکر با اشــاره به افتتاح پسُــت برق هفت 

مگاواتی روســتای دارشاهی شهرستان دنا، افزود: از اینکه با 
احداث این پسُت مشکلات برقی ۲۳ روستای شهرستان رفع 
می شود خوشحالیم و امیدوارم مشترکین برق در این روستاها 

نهایت بهره را از برق پایدار ایجاد شده ببرند.
وی بــا بیــان اینکه همه بایــد قدردان بــرکات انقلاب 
اسلامی مان باشیم، تصریح کرد: مردم ما مردمی قانع بوده و 

حتما قدردان خدمات و برکات انقلاب خود هستند.
نماینده مردم بویراحمد، دنا و مارگون در مجلس شورای 
اســلامی، خدمتگزاری به مــردم را از وظایف اصلی مدیران 
دانست و یادآورشد: مدیران برای خدمات رسانی صادقانه به 

مردم از هیچ کوششی نباید دریغ کنند.
معاون اقتصادی اســتاندار کهگیلویه و بویراحمددر این 
مراســم گفت : برنامه های ویژه اقتصادی برای بهبود رفاه و 

معیشــت مردم در دولت سیزدهم در دستورکار دولتمردان 
است. ســید احسان عســکری افزود: اســتان کهگیلویه و 
بویراحمد دارای ظرفیت های متعدد اقتصادی بوده که برای 
بهره گیری از این ظرفیت ها برنامه ریزی های مهمی در حال 
انجام اســت. وی با بیان اینکه بطور حتم در حوزه اقتصادی 
تا ســه ســال آینده رخدادهای اقتصادی بزرگی در استان 
کهگیلویه و بویراحمد صورت می گیرد، ابراز داشت: در کنار 
نمایندگان استان در مجلس شورای اسلامی تلاش خواهیم 
کرد اقدامات شایسته ای در حوزه اقتصاد استان به سرانجام 
برسانیم.  عسکری بیان کرد: در دهه فجر امسال پروژه های 
متعدد اقتصادی در حال افتتاح و کلنگ زنی بوده که می تواند 
بسترساز رفع بســیاری از مشکلات کنونی در حوزه اقتصاد 
باشد. مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان کهگیلویه و 

بویراحمد با تشریح آمار پروژه های افتتاحی و کلنگ زنی این 
شــرکت در دهه فجر امسال، نیز گفت: ۹۲ پروژه با اعتباری 
بیش از ۱۸۲ میلیارد تومان در استان کهگیلویه و بویراحمد 

طی دهه فجر امسال افتتاح و کلنگ زنی می شود.
جمال معتمدی زاده افزود: از مجموع این پروژه ها بیش از 
۹۵ میلیارد تومان مربوط به شهرستان های بویراحمد، دنا و 
مارگون بوده که حدود ۵۵ درصد از اعتبارات استانی در دهه 

فجر امسال را شامل می شود.
وی با بیان اینکه شهرستان بویراحمد با ۲۱ پروژه بالاترین 
پروژه های برق رسانی دهه فجر امسال را در استان کهگیلویه 
و بویراحمد به خود اختصاص  داده است، خاطرنشان کرد: در 
شهرســتان دنا ۱۱ پروژه برق رسانی با اعتباری بیش از ۲۳ 

میلیارد تومان افتتاح و کلنگ زنی می شود.

معاون توســعه بازرگانی و صنایع کشــاورزی سازمان 
جهاد کشــاورزی گیلان گفت: پس از پایان مهلت قانونی 
ثبت برنج های انبار شده در شالیکوبی ها، هر میزان برنجی 
که در سامانه ثبت نشود به مثابه احتکار محسوب خواهد 

شد.
دکتر قاســم جــوادزاده مقتدر روز جمعــه در گفت 
و گو بــا خبرنگار ایرنا با بیان اینکــه ثبت موجودی برنج 
کارخانه های شــالیکوبی و ســایر انبارهــای نگهداری در 
»ســامانه جامع انبارها« الزامی است گفت: روز شنبه ۲۳ 
بهمن آخرین فرصت برای ثبت موجودی شــالیکوبی های 
استان اســت و پس از آن تمامی برنج هایی که در سامانه 

ثبت نشده باشد به مثابه احتکار خواهد بود. 

وی افــزود: براســاس مصوبــه ســتاد تنظیــم بازار 
اســتان،کارخانه داران هرچه ســریعتر موجــودی برنج 
خــود اعــم از موجــودی شــالیکوبی و برنــج متعلــق 
انبارهــا  بایــد در ســامانه جامــع   بــه کشــاورزان را 

ثبت کنند.
معاون توسعه بازرگانی و صنایع کشاورزی گیلان افزود: 
طبق مصوبه ستاد تنظیم بازار از کارخانه ها خواسته شد تا 
ظرف ۴۸ ساعت به کشاورزان اطلاع رسانی کنند و این به 
معنای تعیین مهلت ۴۸ ســاعته به کشاورزان برای خروج 
محصول شــان از کارخانه نبود؛ ضمن اینکه کشــاورزان 
می تواننــد برنج خود را در کارخانه بــا نام خود از طریق 

کارخانه داران در سامانه ثبت کنند.

معاون توســعه بازرگانی و صنایع کشــاورزی سازمان 
جهاد کشاورزی گیلان از در نظر گرفتن ۱۰ هزار تن برنج 
ســهمیه تنظیم بازار به استان خبر داد و گفت: چهار هزار 
تن برنج در مرحله اول به استان اختصاص داده شده است 
کــه هم اینک حدود یکهزار تن  در انبارهای غله تخلیه و 

از طریق مباشرین در حال توزیع است.
با بیــان اینکه درحال حاضر برنج تنظیم بازار از طریق 
اتحادیه های کارمندان ، فرهنگیان ، کارگران، شرکت های 
تعاونی روســتایی، فروشگاههای بزرگ و زنجیره ای برای 
عموم مردم بویژه اقشار کم در آمد تحت پوشش بهزیستی 
و کمیتــه امداد و در روســتاهای اســتان از طریق تعاون 
روســتایی درحال توزیع است، افزود: سهمیه برنج تنظیم 

بازار برای هر شهرستان بر اساس سرانه مصرف و جمعیت 
آن اختصاص یافته است.

معاون توســعه بازرگانی و صنایع کشــاورزی سازمان 
جهادکشاورزی گیلان نوع این برنج ها را هندی و تایلندی 
عنوان کرد و گفت: در این مرحله ۲ هزار و ۵۰۰ تن برنج 
هندی با قیمت ۲۳ هزار و ۵۰۰ تومان و تایلندی با قیمت 

۱۲ هزار و ۵۰۰ تومان در فروشگاهها عرضه می شود.
گیلان بزرگترین تولیدکننده ارقــام بومی و با کیفیت 
برنج در کشــور به شــمار می آید که با ۲۳۸ هزار هکتار 
اراضــی شــالیزاری، رتبه اول کشــور را از لحاظ ســطح 
زیرکشــت و همچنیــن رتبه دوم تولید برنــج را به خود 

اختصاص داده است.

تاکسی هوایی در مازندران فعال شد

همراهی دولت و بخش خصوصی برای توسعه اقتصادی کرمانشاه

۱۱ پروژه برق رسانی در شهرستان دنا  افتتاح  و کلنگ زنی شد

برنج شالیکوبی های گیلان که در سامانه انبار ثبت نشود احتکار محسوب می شود

برگزاری نمایشگاه توانمندی حوزه صادارت غیر نفتی 
در بندر جاسک

مدیر بنادر و دریانوردی شــهید باهنر و شــرق هرمــزگان از برپایی اولین 
نمایشگاه توانمندی های صادراتی غیرنفتی در بندر جاسک خبر داد و گفت:

استفاده از ظرفیت های بالقوه در قلب سواحل مکران عامل مهمی در توسعه
اقتصاد دریا محور در بنادر کوچک بشمار می رود.

به گزارش روابط عمومی اداره کل بنادر و دریانوردی هرمزگان، »حمیدرضا
محمدحسینی تختی«در حاشیه برگزاری نمایشگاه توانمندی های صادراتی 
غیرنفتی عنوان کرد: این نمایشــگاه با حضور ارگان های دولتی گمرک، جهاد 
کشاورزی، میراث فرهنگی و گردشگری و نیز شرکت های خصوصی کشتیرانی 

و تخلیه بارگیری فعال در این زمینه به طور گشایش یافت .
وی افزود: این نمایشــگاه شــامل ۱۲ غرفه از تاریــخ ۱۷ بهمن لغایت ۲۱ 
بهمن ماه جاری به مدت ۴ روز در محل اداره بندر و دریانوردی جاســک دایر 
می باشــد. این مقام مسول اظهار داشت: بخش اعظم عملیات تخلیه بارگیری 
در بندر جاسک مربوط به انواع کاشی و سرامیک، میوه های فصل، ترشیجات، 
انواع رب، آب لیمو، آب معدنی، کتاب و مصنوعات پلاســتیکی می باشد که در 

این نمایشگاه در معرض دید عموم قرارگرفته است.
محمد حسینی گفت: بندر جاسک به لحاظ قرارگیری موقعیت جغرافیایی 
خاص نسبت به بعد مسافت با کشورهای حوزه خلیج فارس از اهمیت ویژه ای 

به عنوان پایگاه مهم صادارتی در سواحل مکران برخوردار می باشد.
لازم به ذکر اســت؛ بندر جاسک با ۵۱ هزار نفر جمعیت در نزدیک دریای 
عمان و۳۲۰ کیلومتری شــرق بندرعباس مرکز اســتان هرمزگان واقع شده 
اســت، سواحلز مکران و جاسک به آب های ازاد و اقیانوس هند مشرف است و  
ایــن فضا در تصمیمات ملی، فراملــی و حتی منطقه ای تاکنون نقش موثری 

ایفا کرده است.

همزمان با ایام الله دهه مبارک فجر
به آب اندازی همزمان چهار فروند شناور

 در بندر شهید رجایی
معاون فنی و نگهداری اداره کل بنادر و دریانوردی هرمزگان گفت: عملیات 
بــه آب انــدازی و از آب گیری)داکینگ و آنداکینــگ( همزمان چهار فروند 
شــناورهای تجســس و ناجی ۳ و ۱۹، راهنمابر هــادی ۲ و ۴، همزمان دهه 

مبارک فجر انقلاب اسلامی صورت گرفت.
به گزارش روابط عمومی اداره کل بنادر و دریانوردی هرمزگان، »محمدرضا 
پور رجبی« با بیان این مطلب به تشــریح جزییات بــه آب اندازی این چهار 
شــناور پرداخت و اظهار داشت: شــناور تجسس و نجات ناجی ۳ بعد از اتمام 
تعمیرات اساســی به دســت متخصصان داخلی از جمله بدنه زیر آبی، بهینه 
سازی سیستم رانش واتر جت و دریافت تاییدیه گواهینامه های ایمنی موسسه 

رده بندی،  همزمان با این ایام خجسته به چرخه فعالیت بازگشت.
  وی طــول شــناور ناجی ۳ را حدود ۲۰ متر با عــرض چهار متر و آبخور 
حــدود یک متر عنوان کرد و افزود:  ماموریت اصلی این شــناور تندرو نجات 

افراد مصدوم و سانحه دیده در دریا است .
معاون فنی و نگهداری اداره کل بنادر و دریانوردی هرمزگان، طول شناور
راهنمابر هادی ۲ حدود ۱۷ متربا  ۴ متر و نیم عرض و آبخور یک متر و ۲۵
ســانتیمترعلام و ماموریت آن را انتقال راهنما به کشتی های ورودی جهت 
حفظ پهلوگیری ایمن به اســکله ها برشمرد وخاطر نشان کرد : این شناور نیز  
پس از اتمام تعمیرات زیر آبی و اساسی و دریافت تاییدیه کارشناسان موسسه 

رده بندی به آب اندازی شد.
این مقام مسئول، )داکینگ( از آبگیری شناور راهنمابر هادی ۴ را از دیگر

اقدامــات صورت گرفته دردهــه مبارک فجر عنوان کــرد و گفت : انجام 
بازدیدهای زیر آبی و بررسی عملکرد سیستم رانش شناوراقداماتی است که بر 

روی این شناور انجام می گیرد .
پوررجبی درباره داکینگ شناور تجسس و نجات ناجی ۱۹ با ۲۰ متر طول، 
۴ متــر عرض و یک متر آبخور نیز گفت: همزمان با ایام الله دهه مبارک فجر 
عملیات از آب گیری برای خزه تراشــی و رنگ آمیزی بدنه زیر آبی شناور یاد 
شده نیز به جهت حفظ سرعت شــناور در ایام تعطیلات پیش رو برای امداد 

رسانی سریع به شناورهای مضطر در دریا، آغاز شد.
معاون دریایی اداره کل بنادر و دریانوردی هرمزگان انجام این اقدامات فنی
در ایــام الله دهه مبارک فجر انقلاب اســلامی را تنها بخــش از توانمندی 
متخصصان بومی استان و اثبات باورمندی آنان در تعمیرگاه دریایی بندر شهید 

رجایی دانست.

شهردار تبریز:
پیگیر الحاق فاز دوم شهرک خاوران

 به محدوده شهر تبریز هستیم
شهردار تبریز گفت: فاز دوم شهرک خاوران خارج از محدوده ی شهر است 
و ســعی داریم بــا ارائه ی طرح به کمیته امور زیربنایی اســتان و اخذ مصوبه 
لازم برای الحاق به محدوده شــهر تبریز، خدمات شهرســازی به شهروندان 

ارائه دهیم.
به گزارش ایسنا عباس رنجبر در حاشیه ی ملاقات مردمی خود با نمازگزاران 
در مصلــی اعظم حضرت امام خمینی)ره( ضمن اعــلام این خبر اظهار کرد: 
سعی داریم زمین های فاز دوم شهرک خاوران را به داخل محدوده شهر تبریز 

الحاق کرده و مشکلات چند ساله شهروندان را حل کنیم. 
وی با بیان اینکه با معاون فنی و عمرانی استاندار آذربایجان شرقی در این 
خصوص جلســه ای داشته اند، گفت: پیشنهاد کردیم تا فازدوم شهرک خاوران 
به صورت ویلایی-مســکونی طراحی شــود و اطمینان داریــم که این راهکار 

می تواند به نتیجه برسد.
شهردار تبریز همچنین افزود: به دلیل اینکه این قطعات خارج از محدوده 
شــهر است باید به کمیته زیربنایی استان جهت الحاق شدن به محدوده شهر 

ارسال شود. 
رنجبر خاطرنشــان کرد: مشــاوری برای این پروژه تعیین می شود تا طرح 

مطالعاتی را جهت ارائه به کمیته زیربنایی استان آماده کند.
به گزارش ایســنا، به نقل از روابط عمومی شــهرداری تبریز، وی در پایان 

گفت: مردم مطمئن باشند راهکار شهرداری قطعا به نتیجه خواهد رسید.

۳۱ خودروی جدید 
به ناوگان پلیس خراسان جنوبی پیوست

همزمــان با ۲۲ بهمن و به منظــور حفظ و ارتقای توان تحرک پلیس، ۳۱ 
دستگاه خودروی جدید به ناوگان خودرویی پلیس خراسان جنوبی الحاق شد.
آیین تجهیز و نوسازی ناوگان خودرویی پلیس روز جمعه با حضور استاندار 

خراسان جنوبی در ستاد فرماندهی انتظامی استان برگزار شد.
فرمانده انتظامی خراســان جنوبی در این آیین گفــت: در این مرحله ۳۱ 
دستگاه خودرو به منظور حفظ و ارتقای توان تحرک نیروهای انتظامی استان 

به ناوگان خودرویی این مجموعه الحاق شد.
سردار ناصر فرشید افزود: این روند با اختصاص اعتبارات لازم ادامه دارد تا 

پلیس در انجام ماموریت های خود به بهترین نحو عمل کند.
اســتاندار خراســان جنوبی هم در این آیین گفت: با روی کار آمدن دولت 
ســیزدهم و حاکم شــدن فضای کار و خدمت به مــردم، امیدواریم در آینده 

نزدیک شاهد رفع مشکلات معیشتی مردم باشیم.
جــواد قناعت با بیــان اینکه پیشــرفت ایران به برکــت رهبری های امام 
خمینــی )ره( و مقــام معظــم رهبری بوده اســت اضافه کرد: مــا در حالی 
چهل و ســومین ســالروز پیروزی انقلاب اســلامی را جشــن می گیریم که 
 نظــام و ملت ایران طی این چهار دهه فراز و نشــیب های فراوانی را پشــت

 سر گذاشته اند.
وی گفت: خباثت دشــمنان خارجــی و عوامل آنها در داخــل، فتنه ها و 
آشوب هایی را برای کشور رقم زده اما با همه این مشکلات شاهد سربلندی و 
موفقیت کشور در عرصه های مختلف هستیم. استاندار خراسان جنوبی گفت: 
همه توفیقات کشور بدون وابستگی به بیگانگان و بدون تکیه بر شرق و غرب، 
در حالی رقم خورد که هیچ علم و فناوری اجازه ورود به کشــور نداشت. وی 
با اشــاره به توفیقات کشــور در عرصه های علوم پزشکی افزود ما در حالی در 
پیوند اعضا موفق هســتیم و در چند استان این عمل انجام می شود که پیوند 

اعضا تنها در انحصار چند کشور اروپایی بود.
قناعت گفت: ایران در شمار ۱۰ کشور عضو باشگاه هسته ای جهان است و 

در علوم فضایی به حدی رسیده  که ماهواره به فضا می فرستد.

اخبار کوتاه


